
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Zaaknummer: 2022-046681 
 
 
 

Raadsvragen 

  

Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Stadspartij Den Helder betreffende de 
Streepjesberg. 

 

 Aan de leden van de Gemeenteraad 

 

Op 3 september 2022 heeft de fractie Stadspartij Den Helder onder verwijzing naar artikel 36 van het 
reglement van orde voor de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over de Streepjesberg, 
het antwoord vindt u onder de vraag: 

1. Kunt u ons uitleggen wie de regie heeft in dit proces? 
De regie in de ontwikkeling van de Omgevingsvisie ligt bij de gemeente. Ontwerpbureau West 8, 
onder andere vertegenwoordigd door de heer Edzo Bindels, is door de gemeente ingehuurd om 
inhoudelijk de visie mede vorm te geven en te visualiseren en de gemeente te adviseren tijdens dit 
proces. Een van de manieren waarop dit gebeurt is via het voorleggen van verschillende ideeën en 
scenario’s tijdens de participatiebijeenkomsten, waar aanwezigen op kunnen reageren. 
 

2. Kunt u aangeven wie bepaalt dat een visie zoals deze kan worden gepresenteerd en aan wie 
qua volgordelijkheid? 
Voor de omgevingsvisie zijn in 2021 de hoofdlijnen geformuleerd in een document, de Strategische 
Uitgangspunten bij de omgevingsvisie gemeente Den Helder. Het document is in december 2021 
vastgesteld door de gemeenteraad. Deze ‘Strategische Uitgangspunten’ vormen het kader van de 
gemeenteraad waarbinnen het college de omgevingsvisie verder uitwerkt in verschillende 
participatieprocessen per deelgebied.  
 
Op basis van de opbrengst van het participatietraject wordt per gebied een deelvisie opgesteld. Deze 
zal door het college, als onderdeel van de totale omgevingsvisie, aan de gemeenteraad worden 
voorgelegd voor besluitvorming.  
 

3. Kunt u aangeven in hoeverre er afstemming met de wethouders is geweest over deze visie? 
West 8 heeft de ruimte om in het participatieproces ideeën in te brengen vanuit de eigen expertise en 
binnen de kaders van de vastgestelde uitgangspunten. De wens om het duinlandschap door te 
trekken in de wijk en de kansen voor landschapsontwikkeling op de Streepjesberg in de toekomst zijn 
benoemd in de ‘Strategische Uitgangspunten’. 
 

4. Kunt u aangeven of, en zo ja welke afspraken hieromtrent zijn gemaakt met stedelijk 
ontwerpbureau West 8? 
Tijdens de verdere visievorming in dit participatieproces vormen de ‘Strategische Uitgangspunten’ het 
kader voor de uitwerking, zowel voor de gemeente als in de opdracht aan West 8.  
 

5. Zijn deze afspraken er niet, bent u bereid om deze te maken om verdere onrust in de toekomst 
te voorkomen? 
Zie beantwoording van de vorige vraag, er zijn afspraken met West 8 gemaakt met betrekking tot de 
inhoud van de visie. 
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6. Kunt u aangeven in hoeverre betrokkenen vooraf zijn geïnformeerd over deze visie? 
We zetten er actief op in om zoveel mogelijk inwoners, ondernemers en andere partijen in de wijk 
betrekken bij de visievorming. De participatiebijeenkomsten zijn openbaar en de mogelijkheid om mee 
te praten en te denken wordt uitgebreid gecommuniceerd via verschillende kanalen, waaronder de 
gemeentelijke website, het Stadsnieuws en sociale media.  
 

7. Bent u het met ons eens dat je vooraf overeenstemming zou moeten hebben met de raad over 
in ieder geval de richting waarin men denkt, alvorens zo’n visie in het openbaar kan worden 
gepresenteerd? 
Daar zijn we het mee eens. Aangezien de omgevingsvisie voor veel toekomstige ontwikkelingen en 
ambities richtinggevend wordt is vorig jaar expliciet ingezet op het bereiken van overeenstemming met 
de raad over de richting waarin gedacht wordt (zie ook de beantwoording van vraag 2). In het 
document ‘Strategische Uitgangspunten’ zijn de belangrijkste uitgangspunten, hoofdlijnen en ambities 
voor de omgevingsvisie in kaarten en teksten geformuleerd, als basis voor de verdere uitwerking van 
de omgevingsvisie. Sportpark Streepjesberg is hier op de volgende manieren in meegenomen: 

- Op pagina 26 is voor het sportpark Streepjesberg (Streepjesberg-Noord) de kans besproken 
 om het gebied op langere termijn landschappelijk te ontwikkelen om de duinen dichter bij de 
 wijk te brengen, waarbij kleinschalige ontwikkelingen (enkele tot een handvol woningen) 
 denkbaar zijn.  

- Op bijbehorende kaart op pagina 22 is een zoekgebied voor ontwikkelingen na 2030 
 opgenomen.  

 
8. Bent u het met ons eens dat deze manier van werken wederom onnodig veel negatieve 

publiciteit heeft opgeleverd, waardoor het vertrouwen in ons als politiek zeker niet zal zijn 
verbeterd? 
De presentatie op 31 augustus jl. had als doel de uitgangspunten te presenteren en het gesprek 
daarover en over de uitwerkingsmogelijkheden te voeren. De onrust is vooral ontstaan doordat bij een 
aantal aanwezigen de indruk ontstond dat het sportpark Streepjesberg op korte termijn 
getransformeerd wordt, waar sprake is van een mogelijke ontwikkeling na 2030. In de verdere 
communicatie benadrukken wij dit. 

Wij gaan er van uit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 

 Den Helder, 4 oktober 2022. 

Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 
  
  
 
 
 
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

K. van Veen 
secretaris 

 

  

  

  


